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ZAPISNIK 

S 16. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 
 

16. sjednica VMO Škurinjska Draga  održana je u srijedu 20. 1. 2012. s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
1. Pavao Mataija, predsjednik VMO 
2. Stjepan Kamber, zamjenik predsjednika VMO 
3. Franko Bako, član VMO 
4. Zoran Plavčić, član VMO 
5. Dragana Ivošević, tajnica MO  
Odsutan: Andrej Brišćik 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
  
1. IZVJEŠTAJ O RADU VIJEĆA ZA 2011. GODINU 
2. IZVJEŠTAJI O  KOMUNALNOM NEREDU I OŠTEĆENJU KOMUNALNIH OBJEKATA U 

2011. GODINI 
3. IZVJEŠTAJ O NOVOGODIŠNJEM TURNIRU U BRIŠKULI I TREŠETI 
4. RAZNO 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

  
 
AD 1 

Predsjednik Vijeća pročitao je Izvještaj o radu Vijeća u 2011. godini, a Vijeće donijelo ovaj 
 
 
 
Zaključak: 
 

• Prihvaća se Izvještaj o radu Vijeća Mjesnog odbora Škurinjska Draga za 2011. 
godinu. 
 
 



  

AD 2 
 
 
Predsjednik Vijeća pročitao je izvješća o komunalnom neredu i oštećenjima komunalnih objekata 
u 2011. a Vijeće je donijelo  
 
 
 
Zaključak: 
 

• Prihvaćaju se izviješća o komunalnom neredu i oštećenjima komunalnih 
objekata u 2011. godini 

 
 
AD 3 
 
Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne o novogodišnjem turniru u briškuli i trešeti koji je iz 
opravdanih razloga /bolesti članova organizacijskog tima/  umjesto 17. prosinca 2011, održan 14. 
siječnja ove godine. Pavao Mataija rekao je da je turnir izvrsno uspio a detalje o njemu članovi 
Vijeća mogli su pročitati u Izviješću o tome kao i na web stranicama Mjesnog odbora. 
 
 
 
Zaključak: 
 

• Prihvaćaju se izviješće o sportskom turniru od 14. siječnja 2011. 
 
 
 

Razno 
 
- Predsjednik Vijeća Mjesnog odbora obavijestio je nazočne da je u meñuvremenu sastavljen 
  financijski plan Vijeća Mjesnog odbora Škurinjska Draga za 2012. godinu. Pavao Matija ga je 
  obrazložio te je rekao da je financijski plan. On kao i inače slijedio zacrtane programske 
  zadatke. Plan je skroman ali realan. Nakon diskusije Vijeće je donijelo 
 
 
Zaključak: 
 

• Prihvaća se Financijski plan Vijeća Mjesnog odbora Škurinjska Draga za 2012. 
godinu. 

 
    
 
- Pavao Mataija je izvijestio nazočne o e-mailu grañana koji je iznio primjedbu na prioritete za 
  2012. godinu. Grañanin naime smatra da javnu rasvjetu kod Jelićeve 11 nije potrebno 
  proširivati. Tada se je, kako ne bi bilo nesporazuma, ovlaštenim predstavnicima vlasnika stanova 
  uputio se dopis sa zahtjevom, da se kao dobri poznavaoci potreba i želja stanovnika te sredine, 
  očituju o tome da li žele proširenje javne rasvjete ili ne. Ubrzo je stigao odgovor u kojem je 
  navedeno da proširenje rasvjete nije potrebno pa se od toga odustalo. Nakon diskusije Vijeće je 
  donijelo   
 
 
Zaključak: 
 

• Uputiti dopis Energu i Direkciji ZKD- OGU za komunalni sustav te ih obavijestiti 
da u odnosu na proširenje javne rasvjete u 2012. godini u MO Škurinjska Draga 
mijenja stavka koja se odnosi na Jelićevu 11, pa se umjesto Jelićeve 11 
proširenje javne rasvjete treba izvesti na u Ulici Lipa izvesti prema planu, te 
dodatno na stubištu koje iz Ulice Lipa vodi u Ulicu Antuna Mihića. 

 



  

 
 
   - Tajnica je izvijestila o e-mailu gospoñe Ivane Parac, savjetnice za zelene površine iz 
      Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti u kojem navodi da je od projekta ureñenje parka 
      u Porečkoj ulici ostao iznos od 25.000,00 kn koji se sada treba preusmjeriti na druge 
      pozicije. Nakon što ing Parac izvršila obilazak terena njezino je stručno mišljenje i prijedlog 
      da se sredstva usmjere /uz uvjet  urednog vlasništva/ na  

• skidanje raslinja sa stijena u Ulici 1. maja ili 
• sanaciju pokosa u Ulici Rastočine 

 
 

   
Zaključak: 
 
Prihvaća se prijedlog da se za višak sredstava iz 2011. godine sanira raslinje na stijenama u 
Ulici 1. maja, a ako ostane nešto sredstava i na sanaciju raslinja iznad zida u Ulici Rastočine 
izmeñu  brojeva 4 i 5. 
                                      
 
Tajnica je obavijestila članove Vijeća s dopisom Odjela za samoupravu i upravu u kojem se tajnica 
osim na poslove i zadatke koje sada obavlja rasporeñuje i na poslove referenta za mjesnu 
samoupravu u Mjesni odbor Brajda Dolac.  
 
 
Zaključak: 
 
Prihvaća se prijedlog da tajnica Dragana Ivošević radi prema rasporedu i prijedlogu Odjela 
za gradsku samoupravu i upravu.  
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Škurinjska Draga: 
 

               Dragana Ivošević                          Pavao Mataija 
 


